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Protokół 3/2022 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 23 marca 2022 roku 

 

 

WAK.0012.3.3.2022 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków Komisji 

i obecnych gości. Lista obecności radnych i gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 

i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności w 2021 roku: 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wszyscy obecni Radni głosowali za przyjęciem porządku obrad. Przewodniczący komisji 

przystąpił do dalszego procedowania porządku obrad.  

 

 

 
3. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności w 2021 roku: 

a) Powiatowej Inspekcji Sanitarnej; 

 Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Dyrektora PSSE w Legionowie          

o omówienie tematu. 

Pani Sylwia Patejuk przedstawiła informacje zawarte w prezentacji – stanowi       

załącznik nr 3 do protokołu.  

Dodała, że aktualnie sytuacja dotycząca COVID – 19 przedstawia się następująco: 

miesiąc temu w powiecie odnotowywano 80 – 110 nowych zakażeń każdego dnia, 

natomiast w tej chwili dziennie odnotowywane jest 60 – 80 nowych przypadków zakażeń. 

Nadmieniła, że uchodźcy, którzy pojawili się na terenie naszego powiatu stanowią ok 5 – 

10 % pozytywnych przypadków zakażeń. Zaznaczyła, że Powiat Legionowski jest obecnie 

na 29 miejscu, jeżeli chodzi o ilość zakażeń.    

Pan Piotr Choroś podziękował za przedstawienie informacji i zaproponował dyskusję,        

w której kolejno udział wzięli. 

Pan Zenon Durka zapytał, czy w Polsce są odnotowywane przypadki zachorowania na 

AIDS. Pani Sylwia Patejuk, odpowiedziała że tak, również w Powiecie Legionowskim 
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Pan Piotr Choroś powiedział, że w sprawozdaniu widoczne są duże równice w zakażeniach 

Covid – 19, w poszczególnych gminach Powiatu Legionowskiego. Zapytał, czy jest to 

spowodowane wykonywaniem mniejszej ilości testów. Pani Sylwia Patejuk powiedział,     

że to nie jest powód i nadmieniła, że co do ilości potwierdzonych przypadków, nie ma 

jakichś określonych reguł.  

Pan Mirosław Kado zapytał, czy przebywający na terenie powiatu uchodźcy z Ukrainy, 

którzy mają pozytywny wynik testu na Covid – 19 wymagają hospitalizacji. Pani Sylwia 

Patejuk powiedziała, że w podsumowaniu z ubiegłego tygodnia odnotowała 1 przypadek 

w szpitalu, 1 przypadek izolatorium, 2 osoby w noclegowni zbiorowej, które zostały 

odizolowane, a większość przypadków to są Ukraińcy, którzy przebywają u rodzin            

w domach prywatnych.    

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący komisji 

podziękował za omówienie tematu i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku.  

 

   

b) Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej. 

 

  Przewodniczący komisji powiedział, że sprawozdanie z działalności Powiatowej 

Inspekcji Weterynaryjnej za 2021 rok zostało udostępnione do zapoznania na e-sesji. 

Niestety Pan Maciej Wierzchoń nie mógł być obecny na posiedzeniu komisji. 

 

 

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

  Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektów uchwał do zaopiniowania, będących w kompetencji komisji. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedział, że w projekcie uchwały Rady Powiatu                    

w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie         

z dnia 20 grudnia 221 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 

2022, w kompetencji Komisji Porządku Publicznego są następujące zmiany: 

1) wprowadzenie uprawnienia dla Zarządu Powiatu w Legionowie, polegające na 

dokonywaniu zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu, w tym 

dokonywania przeniesień wydatków, między działami klasyfikacji budżetowej        

w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy, w związku         

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Nadmieniła, że przepis ten 

został wprowadzony specustawą o pomocy obywatelom Ukrainy w związku             

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Dodała, że upoważnienie to 

umożliwi Zarządowi Powiatu dokonywanie szybszych zmian, jeżeli będzie 

potrzebna pomoc w tym zakresie; 

2) zmiany w zakresie budżetu: 

a) wprowadzenie środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 

200.000,00 zł i wycofanie środków własnych powiatu – zadanie                      

pn. „Przebudowa przejść dla pieszych w drogach powiatowych”. Powyższe 

środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dotyczą otrzymanego w 2021 r. 

dofinansowania kosztów realizacji przebudowy przejścia dla pieszych              

na skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 1805W ul. Nasielskiej z ul. Polną             

i ul. Zaokopową w Serocku. Zaznaczyła, że zadanie realizowane jest w ramach 

przedsięwzięć ujętych WPF; 

b) zwiększenie planu wydatków o kwotę 490.000,00 zł z przeznaczeniem na 

zwiększenie środków na realizację zadania pn. „Powiatowy transport publiczny 

– uruchomienie i obsługa powiatowych linii komunikacyjnych”, w związku        
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z zabezpieczeniem środków na sfinansowanie funkcjonowania linii 

autobusowych do końca 2022 r., w tym m.in. z uwagi na planowane 

uruchomienie nowej linii łączącej miejscowości Gminy Jabłonna z siedzibą 

Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

 

Pan Piotr Choroś podziękował za omówienie projektu uchwały i przystąpił do procedury 

głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w kompetencji komisji jest jeszcze projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 

innych obiektów pływających w 2022 roku. Nadmieniła, że stawki zaproponowane             

w projekcie uchwały, to są stawki maksymalne ujęte w Obwieszczeniu Ministra Finansów, 

Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 27 lipca 2021 r. w sprawie maksymalnych opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2022. 

Zaznaczyła, że dotychczas te zadania nie były realizowane i żadna wpłata z tego tytułu 

nie zasiliła budżetu Powiatu Legionowskiego.  

  

Pan Piotr Choroś podziękował za omówienie projektu uchwały i przystąpił do procedury 

głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 2/2022 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 23 lutego 2022 r. został przyjęty następującym 

podziałem głosów:  

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

  

6. Wolne wnioski. 

 

  Głos zabrał Pan Zbigniew Garbaczewski, który powiedział, że biorąc pod uwagę,        

iż w przypadku konfliktu zbrojnego Radni zobligowani są do organizacji obrony cywilnej 

kraju, zaproponował aby zostało zorganizowane szkolenie dla Radnych w zakresie obsługi 

broni. Przewodniczący komisji potwierdził, że jest to temat, który należy przemyśleć.  

Pan Jacek Szczepański poprosił o doprecyzowanie, czy mowa o obronie cywilnej, czy         

o walce zbrojnej. Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że mowa o organizacji obrony 

cywilnej, do której Radnych obliguje ustawa. Pan Grzegorz Kubalski potwierdził,                

iż art. 116 ustawy o powszechnym obowiązku obrony Rzeczypospolitej Polskiej, który 

brzmi „Nie powołuje się do czynnej służby wojskowej pełnionej w razie ogłoszenia 

mobilizacji i w czasie wojny osób, które zostały zwolnione z obowiązku pełnienia tej 

służby w drodze reklamowania ust. 4. Reklamowanie następuje: 1) z urzędu i dotyczy 

osób, które” a) wykonują mandat posła, senatora lub radnego”. Pan Jacek Szczepański 

zapytał Pana Zbigniewa Garbaczewskiego, czy chodzi mu o odbycie szkolenia 

strzeleckiego przez Radnych? Pan Zbigniew Garbaczewski potwierdził. Dodał, że czytał 

informację, iż Poczta Polska będzie również szkoliła swoich pracowników w tym zakresie.  
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7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Piotr Choroś.  

         

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

 

 

 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


